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Od kilku dni mówi się o zainteresowaniu Romy młodym talentem Crvenej

Zvezdy Belgrad, Filipem Jankovicem. Media donoszą, iż w ostatnich

dniach, z agentami piłkarza kontaktował się Walter Sabatini. Portal 

tuttomercatoweb.com skontaktował się z samym piłkarzem. 

 

- Słyszałem o tym i jestem z tego zadowolony, jest to potwierdzeniem mojej dobrej

pracy. Lubię Romę, obok Milanu jest moim ulubionym zespołem we Włoszech.

 

Kim jest Filip Jankovic?

- Jest graczem, który lubi grać piłką, oczywiście zawsze staram się zdobyć gola,

jednak jestem również zadowolony, kiedy pomagam mojej drużynie lub gdy

pomagam koledze strzelić gola.

Wkrótce możesz to robić we Włoszech. Roma cię obserwuje...

- Podoba mi się to, chcę grać we Włoszech. Serie A bardzo mi się podoba.

 

Twój model gracza?

- Wielu, jednak wymienię dwóch spośród wszystkich: Totti i Kaka.

 

Totti, który gra właśnie w zespole Giallorossich...

- Tak i chciałbym grać w Romie.

Śledzisz Serie A...

- Tak, oczywiście. Podobnie jak wszyscy, którzy kochają piłkę. Chciałbym, żeby

mistrzostwo wygrało Napoli, jednak Juventus ma więcej możliwości i wciąż jest

faworytem. Wasza liga bardzo mi się podoba...

Tak więc, zobaczymy się we Włoszech...

- Mam nadzieję. Chciałbym, mam nadzieję, że zagram w waszej lidze.
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